



FSDB Stockholms och Gotlands Län

Protokoll Medlemsmöte 20190917

Närvarande:

Göran Rydberg
Sigrid Enterlov
Rolf Eriksson
Jane Eriksen
Alex Boije ej § 8-10
Jerry Jonsson
Anita Örum
Barbro Jonsson
Lena Svensson
Ann Jansson
Gurli Wåglund

Stödjande medlem:
Gun Andersson

Personal:
Ingela Jacobsson
Rose-Marie Göransson

§ 1. Mötets öppnande

Jane Eriksen hälsar alla välkomna till höstens första medlemsmöte. Jane har en hälsning från Peter Falkegård. Peter är sjukskriven på obestämd tid. Han är hemma från sjukhuset nu och genomgår rehabilitering. Han hälsar så gott till alla.

Föreningen har en mycket viktig punkt att besluta om i kväll och det är val av valberedning. Jane ber alla fundera under kvällen för det måste utses en valberedning i kväll.

§ 2. Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställdes med 11 röstberättigade medlemmar närvarande.

§ 3. Fastställande av dagordning

Medlemsmötet fastställer dagordningen.

§ 4. Val av funktionärer för mötet:

a. Sekreterare

Medlemsmötet utser Ingela Jacobsson till sekreterare.

b. Rösträknare och justerare

Medlemsmötet utser Ann Jansson och Gurli Wåglund till rösträknare och justerare.

§ 5. Information från styrelsen

a. Styrelsens sammansättning

Jane Eriksen informerar att hon sedan i somras trätt in som tillförordnad ordförande i stället för Peter Falkegård som är sjukskriven. Jane kommer att vara ordförande så länge Peter är sjukskriven.

Medlemsmötet tackar för informationen.

b. Arbetsfördelning inom styrelsen

Styrelsen har utsett kontaktpersoner inom olika ansvarsområden. För information är följande personer ansvariga:

LSS / SoL – Alex Boije

Färdtjänst – Rolf Eriksson

Tolkfrågor – Jane Eriksen

Hörselvården- Peter Falkegård

Hjälpmedel/ITK – Jane Eriksen och Peter Falkegård

Medlemsfrågor – Anette Rosing

Anita Örum undrar om en medlem har en specifik fråga/problem- kan medlemmen komma till tex ett styrelsemöte och föredra sitt ärende?

Jane svarar att man kan kontakta den som har det ansvarsområde. Varje ansvarsområde har en liten arbetsgrupp som jobbar specifikt med dessa frågor. Föreningen kan inte gå in och hjälpa till i enskilda ärenden som tex ansökningar, överklaganden utan då får man kontakta Dövblindteamet. Men föreningen är tacksamma för att få fakta och underlag om olika händelser och problem så vi kan samla ihop underlag i vårt intressepolitiska arbete.

Jerry Jonsson önskar ha ansvarsområden på hemsidan under styrelsen namn så det är lättare att hitta.

c. Porttelefon DBA

Ingela Jacobsson informerar om porttelefonen till DBA. Det har dragit ut på tiden men vi hoppas det snart ska vara färdigt.

Arbetsförmedlingen är involverade pga arbetstekniska hjälpmedel till personalen. Inne i lokalen är det färdigt indraget sladdar samt kontakter. Jerry, vår tekniker, har inte kunnat komma åt elcentralen ute i porten pga de som ansvarar för skåpet är svåra att nå.

Det kommer att finnas en knapp ute vid porten med en skylt som är med text och taktilt.

Vi hoppas detta blir snart klart. Kansliet går ut med information så fort det är färdigt.

d. Resa 2020

Rolf Eriksson informerar om rese- och kulturgruppens arbete med en resa under 2020.

Gruppen har beslutat att ta Almåsa nästa sommar också. Det är preliminärbokat vecka 31.

Vi jobbar på att den veckan kommer att bli det bästa som händer under 2020.

Lena Svensson undrar varför det inte blir resa utom länet 2020. Rolf svarar att gruppen haft flera diskussioner men inte riktigt kommit fram till något konkret beslut. Det är många detaljer som ska klaffa för att kunna genomföra en så stor resa.

För att kunna få SPSM bidrag måste det vara en form av kurs och det ska ha anknytning till funktionsnedsättningen dövblindhet som sådan. Ljungskile folkhögskola som arrangerade vår resa 2018 fick avslag på ansökan till SPSM för de ansåg att resans tema och innehåll inte hade någon anknytning till dövblindhet. Föreningen fick då gå in med pengar för att resan skulle kunna genomföras för vi ville inte höja deltagaravgifterna. Det blev en merkostnad på 2000 kr per person för föreningen.

Ingela lyfter även upp om tolkkostnader. Tolkcentralen är motvilliga att stå för resa, kost och logi om resan är utanför länet. Det innebär att föreningen måste söka finansiering även för tolkarnas kostnader. Det är ett stort arbete. Det krävs minst två års arbete i förväg för att få ihop ekonomin samt att samverka med Tolkcentralen ska fungera så alla får tolkar.

Om föreningen ska sikta sig in på rena nöjes och trivselresor får medlemmarna vara beredda på att deltagaravgiften blir avsevärt högre. Frågan är om ni medlemmar är beredda på att betala mer?

Gurli Wåglund föreslår en resa till Riga. Sigrid Enterlov föreslår en resa till Öland.

Anita Örum föreslår en resa som kombinerar friskvård och kultur- det kanske lättare att få in fondmedel då.

§ 6. Ekonomiska frågor

a. Ekonomisk rapport

Ingela lämnar en kort ekonomisk rapport över föreningens verksamhet. Föreningen har en stabil ekonomi och för 2019 har vi fått in mer fondmedel än vad som budgeterats.

Medlemsmötet tackar för rapporten.

§ 7. Intressepolitiska frågor

a. Tolkupphandling

Strax innan sommaren blev tolkupphandlingen klar. Dock har ett bolag överklagat beslutet kring anbudsområde Teckenspråkstolkning/dövblindtolkning till Förvaltningsrätten så vi inväntar deras dom. Till dess kan Tolkcentralen inte skriva avtal med bolagen. Vi återkommer med information när vi vet mer.

Medlemsmötet tackar för informationen.

b. App för Färdtjänst

Region Stockholm har tillsatt en referensgrupp för att ta fram en app för beställning av färdtjänst. Alex Boije är föreningens representant i referensgruppen.

Alex rapporterar att de hade sitt första möte nu i september och det var ett bra möte. Diskussionen var inriktad på hur beställning av färdtjänst fungerar nu och vad en app skulle göra för skillnad som tex tydlig layout, inte för tätt mellan funktioner och valbara menyer, ska finnas valbara kontraster, profil-hantering på egen sida, enhetlig placering av funktioner och positionering av var du står.

Kontakta Alex eller Ingela om ni har tankar och idéer om hur en app ska fungera.

Medlemsmötet tackar för rapporten.

c. Information om Funktionsrätt Stockholms län

Anita Örum föredrar ärendet.

Anita representerar FSDB i Funktionsrätt Stockholms län. Det hette tidigare HSO. De har 44 medlemsföreningar, varav en är FSDB

Stockholms och Gotlands län. Anita jobbar för de frågor som är viktiga för oss och det finns många viktiga frågor. Funktionsrätt är uppdelade i olika samverkansråd. Anita sitter i samverkansrådet Locum, det är de som har ansvar för lokaler i offentlig verksamhet i regionen. Där arbetar de med att de offentliga lokalerna ska vara tillgängliga som tex ledstråk, slinga, kontraster på väggar dörrar mm.

Anita är tacksam för input från FSDB som hon kan ta med och jobba vidare med.

Rolf Eriksson informerar om sin representation. Rolf sitter med i Resursgrupp Tillgänglighet.

Medlemsmötet tackar för rapporterna.

d. LSS

Gurli Wåglund tar upp om sin LSS ansökan hon gjort, hon behöver hjälp med hur hon ska hantera sin fråga.

Alex svarar Gurli att han gärna tar emot synpunkter, vi tar inga personliga ärenden på våra medlemsmöten. Alex ber Gurli ta kontakt med Alex direkt utanför detta möte.

Jerry vill veta vem som kan hjälpa honom med SoL. Jerry kan kontakta Alex.

Observera att vi i föreningen inte går in i personliga ärenden och kan således inte hjälpa till med ansökningar och överklagan, medlemmar får kontakta Dövblindteamet om det.

Alex Boije lämnar mötet.

§ 8. Föreningsfrågor

a. Val av valberedning

Medlemsmötet beslutar att utse Ann Jansson, sammankallande, samt Göran Rydberg och Lena Svensson till valberedning.

§ 9. Övriga frågor

a. Jul och nyårsfirande

Göran undrar om det finns planer på något jul och nyårsfirande för många sitter ensamma hemma under dessa högtider. Kan FSDB tänka sig att tänka på det? Jane Eriksen svarar att hon tar med sig frågan.

b. Julbord och spa

Göran undrar om det blir julbord och spa i år?

Ingela informerar om julbord och julmarknad 1 december och spa på Centralbadet den 18 december. Information kommer nästa vecka.

c. Handikappersättning

Göran Rydberg informerar om att han nu fyllt 65 år och fått brev från Försäkringskassan om att hans handikappersättning nu upphör. Man måste då göra en ny ansökan och då ansöker man i det nya systemet som heter Merkostnadsersättning. Det kan vara bra för alla att känna till.

d. Bokcirkel/stickcirkel

Jane informerar att hon är med i två studiecirkel hos SRF, en bokcirkel samt en stick/virkcirkel vilket är väldigt roligt. Jane informerar att hon funderar på att ordna studiecirkel på DBA. Finns det intresse så kontakta Jane.

§ 10. Avslutning

Jane tackar alla för ett givande möte. Nästa medlemsmöte blir den 12 november och då har vi två viktiga punkter att besluta om och det är budget samt verksamhetsplan för 2020.

Därmed förklarar Jane mötet avslutat.



Jane Eriksen
Ordförande



Ingela Jacobsson
Sekreterare



Ann Jansson
Justerare



Gurli Wåglund
Justerare